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گروه ســینما و تلویزیون -  دنی 
گیلــروی پیش از آنکه تــاش کند اولین 
تجربــه کارگردانی خود را رقم بزند، برای 
چند دهه نویســندگی فیلم های زیادی را 
انجــام داده بود. این صبر برای موفقیت در 

جایگاه کارگردانی ارزشش را داشت.
فیلم ســینمایی »شــبگرد« یکی از 
بهترین فیلم های ســینمایی دهه اخیر بوده 
اســت که از زبان تصویری نئونوآر برای 
خلق دنیایی تاریک و نگران کننده استفاده و 
داستان کسی را روایت می کند که از جرائم 
وحشتناک شهر فیلم می گیرد و آن ها را به 

ایستگاه های خبری می فروشد.
جیک جیلنهال در این فیلم سینمایی 

به خوبی نقش آفرینی کرده و توانســته به 
شخصیت لو بلوم زندگی و جان ببخشد.

ایده فیلم در سال ۱۹۸۸ به سر 
کارگردان زد

ایده ای که برای نخستین بار به سر دن 
گیلروی زد و در نهایت منجر به ســاخت 
فیلم سینمایی »شبگرد« شد، در سال ۱۹۸۸ 
به ذهن او آمده بود. او قرار بود فیلم زندگی 
فردی را که در دهه ۴۰ میادی تصاویری از 
جرایم را به روزنامه ها می فروخت را بسازد، 
اما این ایده را زمانی که فیلم »چشم عموم« 
با بازی جو پشــی ساخته شد کنار گذشت 
و تصمیم گرفت با نگه داشتن هسته اصلی 
داســتان و اضافه کردن فاکتور های مدرن 

فیلم جدیدی از آن در آورد.
کاهش وزن جیک جیلنهال

نقطه درخشــانی در این فیلم وجود 
دارد و آن هم بازی جیک جیلنهال اســت. 
او در همه سکانس های این فیلم سینمایی 
ظاهر می شود. جیلنهال تصمیم گرفت که 
لــو باید به اندازه یک گرگ صحرایی برای 
شکار گرسنه باشد. به همین خاطر او بین 

۲۰ الــی ۳۰ پوند وزن کم کرد تا به ظاهری 
لاغر و نحیف دست پیدا کند.

روش تبلیغاتی عجیب
زمانــی که تهیه کننــدگان این فیلم 
برای تبلیغات دســت به کار شده بودند از 
روش ها و اســتراتژی های مختلفی برای 
تبلیغ اســتفاده کردند. این تبلیغ شامل یک 
رزومه خیالی برای شــخصیت لو بلوم در 

کریگزلیســت می شــود. همچنین آن ها 
چندین شبکه اجتماعی به نام او در فضای 

مجازی ساختند.
فیلمبــردار، پدرخوانده جیک 

جیلنهال بود
کســی که فیلمبرداری این پروژه را 
بر عهده داشــت، رابرت السویت بود که 
در واقع پدر خوانده جیک جیلنهال است. 

البته قضیه از پیش برنامه ریزی شده نبود و 
فقط به صورت تصادفی روی داد. گیلروی 
زمانی که روی فیلمنامه »میراث بورن« که به 
کارگردانی برادرش ساخته شده است کار 

می کرد با السویت آشنا شده بود.
بــازی بداهه ای کــه منجر به 

جراحی شد
در سکانسی که شخصیت لو بر سر 

خودش فریاد می زند، جیلنهال قسمتی را 
می خواهد بــه صورت بداهه بازی کند و 
شیشــه آیینه ای را می شــکند. اما در واقع 
دست خود را می برد و بعد از این سکانس 
مجبور می شــوند راهی بیمارستان شوند. 
جیلنهال برای رهایــی از این مصدومیت 
بــه یک جراحی ۴ ســاعته و ۴۶ بخیه نیاز 
داشت. او شش ســاعت پس از مرخص 
شــدنش از از بیمارستان دوباره سر صحنه 
فیلمبرداری می رود و مجبور می شــود در 
برخی از سکانس ها دستش را پشت سرش 

نگه دارد.
گیاهی که قرار بود سگ باشد

شــخصیت لو در ایــن فیلم به طور 

مرتب گیاهی را که در ســاختمانش است 
آب می دهــد. اما در فیلمنامه ابتدایی گلی 
وجود نداشــت و قــرار بود که جیک یک 
حیوان خانگی داشته باشد. این ایده بسیار 
هوشــمندانه بود چرا که کنترل ســگ در 
ســکان های فیلمبرداری سخت بود و در 
مرحله دوم ممکــن بود حیوان خانگی ار 

تاثیرگذاری شخصیت لو بکاهد.
بازیگر بدلکار

همانطور که رایان گاسلینگ درفیلم 
سینمایی »رانندگی« انجام داده بود، جیک 
جیلنهال هم بیشتر سکانس های بدلکاری 
فیلم در بخش های مربــوط به اتومبیل را 

خودش انجام داده بود.

بازی بداهه ای که منجر به جراحی شد؛

حقایقی از فیلم »شبگرد« جیک جیلنهال  

گروه سینما و تلویزیون -حدود ۲۰ 
روز از اکران اینترنتی فیلم »خروج« می گذرد 
و حالا فیلم »طا« آخرین ســاخته ی پرویز 
شهبازی خالق »نفس عمیق« قرار است بعد 
از دو ســال که از ســاخت و نمایش آن در 
جشنواره فیلم فجر می گذرد، اکران آناین 

شود.
»طا« به کارگردانی پرویز شــهبازی 
نام دومین فیلمی اســت که بعد از اثر جدید 
ابراهیم حاتمی کیا در سامانه های وی اودی 
اکران می شــود و در سامانه های مختلفی به 
صــورت آناین و با خرید بلیت به نمایش 

درمی آید.
»طا« به یک درام اجتماعی محصول 
سال ۱۳۹۷ است که همان زمان گفته می شد 
مستقیم راهی اکران می شود ولی این اتفاق 
نیفتاد و فیلم به جشــنواره سی و  هفتم فیلم 
فجر راه پیدا کرد. این فیلم در آن دوره نامزد 
دریافت جایزه در دو بخش بهترین فیلم نامه 
و بهتریــن صدابرداری شــده بود و پس از 
پایان جشنواره به نظر می رسید خیلی طول 
نکشــد در سینماها نمایش داده شود اما باز 
هم این اتفاق نیفتاد و »طا« در چند جشنواره 
خارجی از جمله داکا و جشــنواره جهانی 
فیلم های پارسی در استرالیا به نمایش درآمد.

در »طا« که به تهیه کنندگی مشــترک 
رامبــد جوان و محمد شایســته ســاخته 
شــده، نگار جواهریان، هومن سیدی، طناز 
طباطبایی، هدی زین العابدین، احترام برومند 

و مهرداد صدیقیان بازی کرده اند.
در خاصه داستان این درام اجتماعی 
آمده است: راهی برای پول دارشدن، خسته 
از نگاه تحقیر آمیز دور و بری ها، احســاس 
تباهــی از کارکردن برای دیگــران؛ این ها 

دلایلی است که سه نفر را به هم وصل کرده 
تا یک کار و کاسبی راه بیندازند.

ســال ۹۷ تهیــه کننــدگان »طا« در 
نشست رســانه ای فیلم در جشنواره فجر 
درباره پیش بینــی  خود از فروش این اثر در 
زمان اکران عمومی گفته بودند، » اگر فیلمی 
خوب ســاخته شود، سهمش را از گیشه به 
دست می آورد و اگر مطمئن نبودند که فیلم 
می فروشــد اصاً روی آن سرمایه گذاری 
نمی کردند.« اما حالا بعد از دو ســال شرایط 
بسیار تغییر کرده و »طا« که در تراکم اکران 
سال ۹۸ آن هم اکرانی که با انتقادهای زیادی 
مواجه بود، نتوانســت رنگ پــرده را ببیند 
حالا در روزهایی که بخاظر شــیوع کرونا 
ســینماها تعطیل هســتند، اکران آناین را 
انتخاب کرده اســت؛ انتخابی که قطعا هیچ 
کدام از ســازندگانش حتی خواب آن را هم 
نمی دیدند. اما به بهانه ی اکران آناین »طا« 
به دلیل شــیوع ویروس کرونا نباید از مرور 
کارنامه کاری پرویز شهبازی سازنده ی فیلم 

کــه با »نفس عمیق «اش در ســینما زندگی 
کردیم،بگذریم.

پرویز شــهبازی در سال ۱۳۶۸ پس از 
پایان تحصیات، تعدادی فیلم کوتاه ساخت 
و با فیلم ســینمایی »مســافر جنوب« وارد 
سینمای حرفه ای شد و »نفس عمیق« سومین 
فیلم او بود که در ســال ۱۳۸۱ ساخته شد و 

مورد توجه منتقدان و مردم قرار گرفت.
او در کارنامــه هنــری اش عاوه بر 
»نفس عمیق«، »نجوا« و »مســافرجنوب«؛ 
فیلم هــای چون »طــا« )۱۳۹۷(،»مالاریا« 
)۱۳۹۴(،»دربند« )۱۳۹۱(، »عیار ۱۴« )۱۳۸۷( 
را دارد. پرویز شهبازی در نشست فیلم »طا« 
در سال ۹۷ خطاب به برخی سوالات که در 
انتقاد به فیلمنامه و شخصیت ها مطرح شد، 
بیــان کرد که اگر فیلم باور پذیر نیســت و 
می خواهید فیلــم را نقد کنید، باید آن را در 
قالب یک یادداشت بنویسید و بگویید این 
فیلم خوب است یا بد. اینجا برای نقد فیلم 
نیامده ایم. این نقدها را هم برای من ننویسید 

زیرا منتقد برای تماشاگر می نویسد.
این کارگردان همچنین در پاســخ به 
سوالی که درباره اتفاقاتی که در این فیلم رخ 
می دهد، بیان کرد که ممکن است، این ماجرا 
با فرهنگ اسامی ایرانی هماهنگی نداشته 

باشد اما در جامعه اتفاق می افتد.
۲۴ مهــر ماه ســال ۹۶ هــم پرویز 
شهبازی در نشست فیلمش »مالاریا« گفته 
بود: »این همه ســینماگر موفــق در ایران 
آنگونه که مخالفان »مالاریا« دوســت دارند 
فیلم می ســازند. اجازه بدهید من هم فیلم 
خودم را بســازم.« او گفته بود:» اولین فیلم 
ســینمایی من »مســافرجنوب« داستانی 
ساده و مســتقیم داشت و در زمان خودش 
و بیــن فیلم های خیلی مهم آن زمان مطرح 
شــد. اما من از آن مرحله زود گذر کردم و 
الان حوصله ی آن نوع فیلمســازی را واقعا 
نــدارم. عاقه مند به فرم های بیانی جدید و 
کا درگیر کار کردن روی گرامر سینما هستم 
و می خواهم شیوه های بیانی جدیدی را در 
کارهایم تجربه کنم. برایم هم مهم  نیســت 
دیگران چه می گویند. بنده هر ۴ ســال یک 
بار فیلم می سازم و هرسال ۳۰۰ فیلم در ایران 
تولید می شود یعنی هر چهار سال ۱۲۰۰فیلم 
ساخته می شود و از این هزار و دویست فیلم 

یک فیلم هم من می سازم!«
پرویز شهبازی در سال۱۹۹۷برای فیلم 
سینمایی »مسافر جنوب« برنده جایزه طایی 
از جشــنواره فیلم توکیو و برای فیلم مالاریا 
برنده جایزه بزرگ جشــنواره فیلم ورشو 
شــد و به خاطر کارگردانی فیلم »دربند« در 
ســی و یکمین جشنواره فیلم فجر در سال 
۱۳۹۱ سیمرغ بلورین بهترین کارگردانی را 

به دست آورد.

گروه ســینما و تلویزیون -شبکه 
اجتماعــی یوتــوب از برگــزاری یک 
جشنواره ســینمایی مجازی با مشارکت 
۲۰ رویداد مهم از جمله جشــنواره های 

کن، ونیز، برلین و ترایبکا خبر داد.
با شــیوع ویروس کرونا در سراسر 
جهــان و تعطیلی و تعویق بســیاری از 
جشنواره های ســینمایی، یوتیوب اقدام 
به برگزاری یک جشــنواره مجازی ۱۰ 
روزه با عنوان "ما یکی هســتیم: جشواره 

جهانی فیلم" خواهد کرد که با مشارکت 
۲۰ جشــنواره معتبــر جهانــی آثاری به 
صورت رایگان در اختیار سینمادوستان 

در سراسر جهان قرار میدهد. 
این جشــنواره مجازی با همکاری 
شــبکه اجتماعی یوتیوب و جشــنواره 
فیلــم ترایبــکا از تاریخ ۲۹ مــی و تا ۷ 
ژوئــن )۹ تا ۱۸ خــرداد( برگزار خواهد 
شــد و رویدادهای مهم ســینمایی چون 
کــن، تورنتو، ســاندنس، برلین و ونیز با 

این جشــنواره مشارکت خواهند داشت 
و شــامل نمایش رایگان فیلمهای بلند، 

مستند، کوتاه، کمدی و ... خواهد بود. 
جشــنواره بین المللی فیلم انسی، 
جشنواره بین المللی فیلم برلین، جشنواره 
موسسه فیلم بریتانیا، جشنواره فیلم کن، 
جشــنواره فیلم گودالاراخا در مکزیک،  
جشــنواره و جوایــز ســینمایی ماکائو، 
جشــنواره فیلم اورشلیم، جشنواره فیلم 
کارلوی واری، جشــنواره فیلم لوکارنو، 

جشــنواره فیلم مراکش، جشنواره فیلم 
ســن سباستین، جشنواره فیلم نیویورک، 
جشــنواره فیلم ســارایوو، جشــنواره 
فیلم ساندنس، جشــنواره فیلم سیدنی، 
جشــنواره فیلم توکیو، جشــنواره فیلم 
تورنتو، جشنواره فیلم ترایبکا و جشنواره 
فیلــم ونیز فهرســت کامــل ۲۰ رویداد 
سینمایی هســتند که تاکنون با جشنواره 
 مجازی "ما یکی هستیم" اعام همکاری 

کرده اند.

گروه ســینما و تلویزیون - »سینما 
ماشــین« از جمعه با نمایش فیلم سینمایی 
»خروج« ابراهیــم حاتمی کیا در پارکینگ 
برج میاد کار خــود را آغاز کرد.  در حالی 
این خبر در کانال رسمی جدیدترین ساخته 
ابراهیــم حاتمی کیا قرار گرفته اســت که 
توضیح بیشــتری درباره ی آن و چگونگی 
قرار گرفتن خودروها و شنیدن صدای فیلم 
مطرح نشده است اما به نظر می رسد تجربه 
متفاوت و جدیدی برای سینمای ایران است.

البته طی چند هفته گذشته در پی شیوع کرونا 
در سراسر دنیا ،خبرهای در فضای مجازی 
منتشــر می شــد که در برخی کشورهای 
اروپایی چنین تجربه ای در حال انجام است.

براساس خبر رســمی قرار گرفته در 
کانال فیلم ســینمایی »خروج«: »این طرح 
سینمایی با مشارکت سازمان هنری رسانه ای 
اوج و موسسه سینمایی نورتابان برای اولین 
بار در کشور با نمایش تازه ترین اثر ابراهیم 

حاتمی کیا کلید خواهد خورد. 
سینما ماشــین به مدت یک هفته در 
دو ســانس ۲۱ و ۲۳:۳۰ در پارکینگ شماره 
۳ برج میاد تهران برگزار خواهد شــد. این 
طــرح تحت تدابیر بهداشــتی و با مجوز و 
موافقت ســتاد ملی مقابله با بیماری کرونا 
انجام خواهد گرفت.»خروج« بیســتمین 
فیلم ابراهیم حاتمی کیا است که سال گذشته 
در جشــنواره فیلم فجر رونمایی شد و ۲۴ 

فروردیــن اکران اینترنتی شــد و بیش از ۲ 
میلیارد تومان فروخت.

قهرمان این فیلم مزرعه داری است که 
فرامرز قریبیان نقش آن را ایفا کرده اســت. 
حاتمی کیا در این فیلم همانند بسیاری دیگر 
از فیلم هایــش نقدی بــه اتفاقات جامعه و 
نیز مســئولان دارد که این  بار از منظر خیلی 
منتقدان و کسانی که فیلم را دیده اند، واضح تر 
به نقد دولت فعلی پرداخته اســت تا جایی 
که پیش از تمام شدن ساخت فیلم خبرهایی 
رسیده بود مبنی براینکه محمدرضا شریفی نیا 
در »خروج« نقش حســام الدین آشنا مشاور 
رییس جمهور را بازی می کند. البته خود آشنا 
هنگام نمایش فیلم در جشــنواره به پردیس 

ملت آمد و حتی در نشســت خبری آن هم 
شــرکت کرد؛ اما در پاسخ به اینکه آیا فکر 
می کند منظور حاتمی کیا در فیلم »خروج« 
خود او بوده اســت؟ گفــت: منظور آقای 
حاتمی کیــا من نبودم بلکه همه مشــاوران 

منظورشان بوده است.
او همچنیــن تاکید کرد که حاتمی کیا 

بزرگتر از آن است که به کسی کنایه بزند.
به گفته خود حاتمی کیا تحقیقات این 
فیلم سال ۸۹ انجام شده و در واقع »خروج« از 
همان زمان شکل گرفته اما آنچه می خواست 
بسازد جور نمی شد تا این که به این دولت و 
این دوره رسیده در هر دولت دیگری هم بود 

همین اتفاق می افتاد.

جدیدترین اثر پرویز شهبازی را با »نفس عمیق« در خانه می بینیم

مشارکت ۲۰ جشنواره معتبر جهانی در یک رویداد مجازی

گروه سینما و تلویزیون -غامرضا 
آزادی گفــت: فریــال بهزاد قصــد دارد 
مجموعه ۲۶ قســمتی با نام »آقا جون« را 
کارگردانی کند. غامرضا آزادی کارگردان 
و فیلمبردار ســینما دربــاره جدیدترین 
فعالیت خود گفت: قرار است مجموعه ای 
با نام »آقا جون« تولید کنیم که مجری طرح 

و مدیریت فیلمبرداری آن را خودم بر عهده 
دارم و کارگردانــی را فریــال بهزاد انجام 
می دهد. او با اشــاره به دیگر جزئیات این 
پروژه بیان کرد: لوکیشــن های این فیلم در 
اصفهان است و داستان پیرمرد اصفهانی را 
روایت می کند که خانه ای قجری دارد و به 
دلایلی تنها شده و برای رهایی از این تنهایی، 

مستاجر به خانه اش می آورد و...کارگردان 
ســینما ادامه داد:فضای خانه جذابیت ها و 
نوستالژی خاص خودش را دارد و هرکدام 
از مستاجر ها باعث ایجاد اتفاقی شیرین و 
دلچسب می شوند. این مجموعه ۲۶ قسمتی 
فضای طنز دارد و از بازیگران اصفهانی نیز 

استفاده خواهیم کرد.

گروه ســینما و تلویزیون -حمید 
شــاه آبادی معــاون صدای ســازمان 
صداوســیما از راه انــدازی اولین برنامه 
اســتعدادیابی در رادیــو با عنوان »عصر 

صدا« خبر داد.
حمید شــاه آبادی معــاون صدا با 
اشــاره به طرح ها و برنامه های جدیدی 
که قرار است طی چند ماه آینده در رادیو 
عملی شود بیان کرد: طرحی را داریم که 
حدود یک سال است تیمی روی آن کار 
می کند و شــاید در چند شبکه مطرح بود 
تا اینکه در شبکه جوان در دست عملیاتی 

شدن قرار گرفت.
وی اضافــه کرد: این طرح که جزو 
برنامه های ما در سال ۹۹ است مسابقه ای 
به نام »عصر صدا« اســت که با استفاده از 
یک اپلیکیشــن انجام می شود. ما اکنون 
در حال طراحی این اپلیکیشــن هستیم 
و قرار اســت تمــام حوزه های مرتبط با 
اســتنداپ کمدی، خوانندگــی، آکاپا، 

نمایش رادیویــی، گویندگی، اجرا و از 
طریق این اپلیکیشــن فراخوان دهند تا 

مردم ثبت نام کنند.
معاون صدا با اشــاره به شناسایی 
استعدادهای کشور از طریق این مسابقه 
عنــوان کرد: ما بــرای آنکــه تولیدات 
صداپایه داشته باشیم باید از استعدادهای 
بســیاری که در کشور وجود دارند بهره 
بگیریم. تعداد بالای این اســتعدادها از 
پادکســت های بیشــماری که در کشور 
تولید می شود مشخص است. جشنواره 
رادیو در ســال گذشــته موجب شد که 
جرقه این ایده زده شــود و تیمی شــکل 

گرفت.
طرحی که تاکنــون در رادیو 

نبود
شــاه آبادی اضافه کرد: امیدواریم 
این مســابقه که مدل رادیویی آن پیش از 
این نبوده است به شکل خوبی پیش رود. 
افراد به صورت پلکانی در این مســابقه 

بالا می روند و جوایز قابل توجهی هم به 
آن ها تعلق می گیرد. این مســابقه به نظرم 
طرحی جامع و کامل اســت و تاکنون در 
رادیو نبوده است. شرکت کننده ها در ۱۰ 
رشــته معین می توانند حضور یابند و در 
هر حوزه ای همه آن ها که اثر می فرستند 
خودشان هم می توانند بخشی از داوران 

باشند و امتیازدهی کنند.
»صبح جمعه با شما« استانی 

می شود
وی همچنیــن با اشــاره به طرح 
دیگــری درباره برنامه پرمخاطب »صبح 
جمعه با شــما« گفت: امسال قرار است 
طی رویکردی جدید برخی از برنامه های 
»صبح جمعه با شــما« در شهرســتان ها 
ضبط شود. این برنامه تاکنون در استودیو 
بود و حالا قرار اســت در استان ها اجرا 
شود. قرار اســت هنرمندان صداپایه هر 
اســتان با کمک همان اســتان شناسایی 
شده و در برنامه به صورت مشترک اجرا 

داشته باشند.
ســاخت مســتند از ۲۰ نقال 

پیشکسوت
معــاون صدا در پایان به اقدام برای 
مستندسازی درباره نقالان اشاره و تصریح 
کرد: طــرح دیگری هم رادیو نمایش در 
حال برنامه ریزی برای آن است که »نقل 
آخر« نام دارد که قرار اســت مستندهایی 
نمایشــی از ۲۰ نقال پیشکسوت بسازد. 
این مســتندها در قالب مجله رادیویی به 
تولید می رسد و بعد هم آئین بزرگداشت 
این نقالان را در ارگ برگزار خواهیم کرد 

و از این ۲۰ نفر تجلیل می کنیم.

»آقا جون« کار جدیدی از فریال بهزاد

مستاجر هایی که اتفاقاتی شیرین را 
رقم می زنند 

فرصتی تازه در »عصر صدا«

رادیو هم صاحب برنامه استعدادیابی
 می شود 

حاتمی کیا بعد از اکران آنلاین سراغ یک تجربه جدید رفت

گروه ســینما و تلویزیون - حامد 
عنقــا طراح، فیلمنامه نویــس و تهیه کننده 
این ســریال درباره بازگشت خود به شبکه 
نمایش خانگی پس از ۱۰ سال توضیح داد: 
»آقازاده« سخت ترین تولید من بوده است. 
کسانی که مرا می شناسند می دانند که شکل 
حضور من در پروژه هایی که به عنوان طراح 
و نویســنده حضور دارم، در عرصه تولید 
فرق می کند و عنوان طراح به این معنا است 
که محصول را طراحی می کنم نه قصه و در 
انتخاب بازیگران، عوامل، موسیقی و تدوین 
و صداگذاری هم پا به پای کارگردان هستم. 
این موضوع بعد از اینکه وارد تهیه کنندگی 

شدم چند برابر شد.
وی تاکیــد کــرد: »آقــازاده« از تمام 
کارهای من در این ســال ها حتی ســریال 
تاریخی »نردبام آسمان« که دو سال تسمه از 
گرده مان کشید تا تمام شد، سخت تر بود؛ هم 
موضوع سختی داشت و هم من برای اولین 
بار تصمیم گرفتم شکل خاصی از روایت را 
تجربه کنم. این جنس روایت و استانداردی 
که برای خودمان تعریف کردیم، سختی کار 
را بیشــتر کرد. در این ســال ها سریال های 
زیادی در شبکه نمایش خانگی تجربه شد و 
من بعد از ۱۰ سال به این مدیوم برمی گشتم 
و فکر می کردم حق این باشد که اگر دوباره 
به این شبکه برمی گردم متفاوت و از جنس 

دیگری باشد.
تمرکزمــان روی متفاوت بودن 

است
تهیه کننده »آقازاده« افزود: مسئله درباره 
بهتــر و بدتر بودن نیســت و ادعایی در این 
خصوص نداریم و تمرکزمان روی متفاوت 
بــودن و حفظ کیفیت اســت. طراحی کار 
متفاوت چند ماهی طول کشید. کار متفاوت 
ابزار متفــاوت می خواهــد. جنس تولید 

متفــاوت می خواهد و بازیگرهای متفاوت 
می طلبد. ما ســعی کردیــم ترکیب خیلی 
خاصی از بازیگران را کنار هم بنشــانیم. از 
آقای امیر آقایی بگیرید تا خانم نیکی کریمی، 
کامبیز دیرباز، مهدی ســلطانی، لعیا زنگنه، 
امین تارخ، ثریا قاسمی، جمشید هاشم پور، 
سینا مهراد، دیبا زاهدی، سامیه لک، مسعود 
فروتن، ســعید داخ، حتی محمدحســین 
لطیفی و... اگر بخواهم اســم ببرم »آقازاده« 
پرکاراکترین و پربازیگرترین کاری است که 
در این ســالها داشتم و شما وقتی بازیگرانی 

در این طراز داری جنس تولید و شــکل کار 
فرق می کند.

فقط دو ســه هفته از کار باقی 
مانده بود اما سلامتی گروه اولویت 

داشت
عنقا با اشــاره به اینکــه پیش تولید 
»آقازاده« از اردیبهشت ماه ۹۸ آغاز شد، ادامه 
داد: ســپس ما وارد تولید شدیم و تا همین 
ماجرای کرونا یعنی ۶، ۷ اســفند کار ادامه 
داشــت. در ادامه هم طبیعی بود که سامتی 
گروه و تک تک بچه ها نســبت به ادامه کار 
برایم در اولویت باشــد. حــالا کمتر از ۱۰ 
درصد کار باقی مانده اســت و شاید طی دو 
سه هفته اگر تصویربرداری می کردیم کار به 

انتها می رسید اما حق این بود که کار را تعطیل 
کنیم تا بچه ها در آرامش خیال باشند و صبر 
کنیم تا فضا عادی شــود. به مرور هم داریم 

این فضای سخت را رد می کنیم.
منتظر اعام وزارت ارشاد و ستاد ملی 

کرونا هستیم تا کار را تمام کنیم
وی در پاســخ بــه اینکه چــه زمانی 
ادامه کار کلیــد خواهد خورد، توضیح داد: 
این روزهــا کارهای پیش تولیــد را برای 
فیلمبــرداری مجدد انجــام می دهیم. فکر 
می کنم دو سریال در شبکه نمایش خانگی 

اســت که زیر ۱۰ درصد از کارشان مانده و 
آقای طباطبایی نژاد هم اعام کردند »آقازاده« 
و »قورباغه« چنین وضعیتی دارند. اما ادامه 
کار پروتکلــی دارد که باید از طرف وزارت 
ارشــاد اعام شــود تا نهایت مراقبت برای 
سامتی اعضای گروه وجود داشته باشد و 
ریســکی برای سامتی شان به وجود نیاید. 
بنابراین ما منتظریم تا از طرف وزارت ارشاد 
و ســتاد ملی کرونا این موضوع اعام شود. 
بــه احتمال زیاد از طرف خود ســتاد ناظر 
خواهیم داشت و تدابیر بهداشتی خاصی را 
باید رعایت کنیم. فکر می کنم در همین چند 

روزه کار به انجام برسد.
نویسنده »آقازاده« درباره زمان پخش 

این سریال نیز خبر داد: ما در شرایطی که فکر 
نمی کردیم ویروس منحوس کرونا دامان ما 
را هــم آلوده کند، می خواســتیم با آغاز ماه 
مبارک پخش کار را شــروع کنیم. اکنون هم 
تمام تاشمان را می کنیم تا در نزدیک ترین 
زمان به نتیجه برسیم. بیش از ۹۰ درصد کار 
ضبط شده اما از آنجایی که ما فیلمبرداری را 
به صــورت رج زدن جلو بردیم، هنوز باید 
سکانس هایی را بگیریم تا قسمتهای یک تا 
۱۰ سریال را تکمیل کنیم. فکر می کنم از یک 
هفتــه ۱۰ روز بعد از اینکه فیلمبرداری مان 
را شــروع کنیم با هماهنگی وزارت ارشاد و 
اخذ پروانه نمایش بتوانیم پخش ســریال را 

آغاز کنیم.
عنقا در پایان در خصوص سوالی مبنی 
بر موفقیت تمامــی آثارش گفت: اگر خدا 
همیشه به ما لطف و نظری داشته و کار مورد 
اقبال مخاطب قرار گرفته به این دلیل بوده که 
سریالی می سازیم که خودمان و خانواده مان 
هم از دیدن آن لذت می بریم و به آن معتقدیم. 
این موضوع درباره بهرنگ توفیقی و هر کدام 
از عواملی که در این ســالها با آنها کار کرده 
ام مطرح بوده که هیچکدام به عنوان شغل به 
این کارها نگاه نکرده ایم. من و بهرنگ گاهی 
با هم شــوخی می کنیم و می گوییم اگر به ما 
پول هم ندهند باز به کارمان ادامه می دهیم و 
حالا چقدر آدمهای خوشبختی هستیم که به 

ما پول هم می دهند!
امین تارخ، امیر آقایی، مهدی سلطانی، 
ثریا قاســمی، لعیا زنگنه، جمشــید هاشم 
پور، ســینا مهراد، دیبا زاهدی، سامیه لک، 
مسعود فروتن، ســعید داخ، روزبه معینی 
و امیــن حیایی با حضــور کامبیز دیرباز و 
هنرمندی نیکی کریمی، با حضور افتخاری 
محمدحســین لطیفی بازیگران »آقازاده« به 

کارگردانی بهرنگ توفیقی هستند.

حامد عنقا سریال »آقازاده« را سخت ترین تجربه کاری خود توصیف و آخرین وضعیت این سریال شبکه نمایش خانگی 
که به دلیل کرونا تولید آن متوقف است را تشریح کرد. 

فیلم سینمایی »شبگرد« یکی از بهترین فیلم ها در کارنامه بازیگری جیک جیلنهال محسوب می شود که فکت هایی را از آن مورد بررسی قرار می دهیم.

»آقازاده« سخت ترین کارم است
حامد عنقا پس از ده سال به شبکه نمایش خانگی آمد:
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اگر خدا همیشه به ما لطف و نظری داشته و کار مورد اقبال مخاطب قرار 
گرفته به این دلیل بوده که سریالی می سازیم که خودمان و خانواده مان 
هم از دیدن آن لذت می بریم و به آن معتقدیم. این موضوع درباره بهرنگ 
توفیقی و هر کدام از عواملی که در این سالها با آنها کار کرده ام مطرح بوده 
که هیچکدام به عنوان شغل به این کارها نگاه نکرده ایم. من و بهرنگ گاهی 
با هم شوخی می کنیم و می گوییم اگر به ما پول هم ندهند باز به کارمان ادامه 
می دهیم و حالا چقدر آدمهای خوشبختی هستیم که به ما پول هم می دهند!


